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Vergadering: 09-12-2019 
Aanwezig: Peter Fennema, Aad Kramer, Kees Rutsen, Elli Ruijter, Willy Schipper 
Afwezig: Jeroen Koomen, Jacco Stuijvenberg, Hans Verheggen. 
Gasten: Peter Vlam, Joke Kruit, Jelle Beemsterboer, Lars Dignum  
 
1 Opening: Elli opent de vergadering om 20.00 uur 
2 Mededelingen : Aad meldt dat Jacco een time out heeft i.v.m. studie.  
   Het punt glasvezel wordt toegevoegd aan de agenda.  
 
1. Notulen vorige vergadering 21-10-2019: wordt zonder opmerkingen goed gekeurd en vastgesteld.  
2. To do list 21-10-2019: Aad meldt dat de bewoners op het Zwanenplein geen verantwoording voor   
de zandbak willen nemen. Dus hoeft deze niet worden verplaatst van het Bollplein naar het 
Zwanenplein. Hij kan wel van het Bollplein af. Verder zijn alle punten afgehandeld.  
 
3. Terugblik op de Jaarvergadering: Deze was minder druk bezocht dan vorig jaar.  
De presentatie van Jessica Wormhoudt was leuk. De presentatie van Peter Verduin was duidelijk. 
Willy zal deze presentatie doorsturen naar de dorpsraadleden. Tevens zal zij het 
Hoogheemraadschap benaderen voor de  jaarvergadering op 23-11-2020. 
 
4.Plan Meester Bollplein: Naar aanleiding van de reactie die de dorpsraad heeft gezonden aan de 
bewoners die hun zorgen uitten over het plan voor een bewegingsplein, hebben zij een klacht 
ingediend bij de gemeente. Naar aanleiding daarvan zijn de voorzitter en secretaresse samen met de 
gebiedscoördinator op het gemeentehuis in gesprek gegaan met een viertal bewoners van het 
Meester Bollplein. De bewoners willen alleen de zandbak weg en verder geen veranderingen. Er 
wordt al jarenlang behoorlijk overlast ervaren door hangende en pestende jeugd en zij willen niet dat 
het veldje  ook een hangplek wordt van jeugd. Deze problematiek zal nu via wijkagent, jeugdwerker, 
BOA en college meer aandacht krijgen. De kidsclub zal worden benaderd om het gesprek met de 
jongeren aan te gaan. In de Brugpraat zal melding worden gemaakt van het op dit moment niet 
doorgaan van het bewegingsplein. We zullen in de Brugpraat een oproep doen  om 
suggesties/ideeën aan te dragen, voor de besteding van de € 2.= per inwoner die door het College 
per jaar beschikbaar wordt gesteld.  
 
5.Bijeenkomsten Woonvisie: Deze was in het Waarland en daar zijn Peter  en Jeroen heen geweest. 
Een positief gevoel overgehouden en veel inbreng gehad. Willy en Elli zijn naar de bijeenkomsten in 
Tuitjenhorn geweest en hebben ook een positief gevoel aan deze bijeenkomsten overgehouden waar 
zeker veel input mogelijk was en is gegeven. We zijn benieuwd naar de eerste versie van de 
gemeentelijke Woonvisie.  
 
6. Ideeën voor de € 2.= : Jelle Beemsterboer kan zich het voorstel van een klok op de brug nog 
herinneren. Ook is het idee om verenigingen die iets organiseren een bijdrage te geven.  
Er wordt een oproep in de Brugpraat voor ideeën geplaatst.  
 
7.Inrichting Burgerweg: Naar aanleiding van verkeerstellingen en metingen t.h.v. Burgerweg 50 is 
wederom gebleken dat er veel te hard wordt gereden en dat er flinke aantallen over deze weg gaan.  
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Vanuit de gemeente kwam er nu een voorstel om straat juwelen te plaatsen. Deze zullen ver uit 
elkaar moeten staan om het landbouw verkeer de ruimte te geven die ze nodig hebben. Aad en Kees 
hebben het op zich genomen om met de bewoners van de Burgerweg om tafel te gaan voor dat we 
naar de gemeente terug zullen koppelen. Elli en Willy hebben aangeboden om bij deze bijeenkomst 
aanwezig te zijn.  
Ook zijn de borden Burgerbrug en 30 km nog steeds niet terug geplaatst. 
 
8. Glasvezel . Peter Fennema heeft op persoonlijke titel contact gezocht met Fiber NH en 
Hoogheemraadschap m.b.t. de aanleg van glasvezel. Daar zijn nog al wat strubbelingen. Zeker 
doordat Fiber NH niet de juiste wegen bewandelt om de benodigde vergunningen te krijgen. De 
gemeente Schagen kan op grond van de telecomwet niet anders doen dan fat ze nu doen. Toezicht 
houden op het tracé van de kabels. De aanleg zal dus ook zeker nog wel op zich laten wachten. Peter 
heeft het op Nextdoor geplaatst ter info.  
 
9.Rondvraag/ w.v.t.t.k.  
C.P.O. Er is op 3 december een bijeenkomst geweest met toekomstige bewoners en Jelle. Er zijn elf 
serieuze stellen en één stel staat nu op de reserve lijst. Er is een projectleider gevraagd en de 
stedenbouwkundige afdeling gaat onderzoeken welke van de 2 voorgestelde locaties het meest 
geschikt is op basis van de wensen en mogelijkheden van de stellen.  
Campagne B.V.L.T.V. Op Schoorldam is nu een spanframe geplaatst met de tekst wij rijden hier voor 
en met U. Op het terrein van Peter Vlam. Ook bij de Rotonde van Zijdewind zal er een spanframe 
worden geplaatst.  
 Joke Kruit vond het een bijzondere avond. Elli geeft aan heel blij te zijn met Guido. Aad: Vraagt 
weerom aandacht voor het spek gladde rode asfalt op en rond de brug.  Jelle vraagt om de melding 
op Fixie te zetten. Joke oppert ook nog om een brief te zenden aan het College van B&W en de 
gemeente raad.  
 
10. Elli sluit deze avond om 21.40 met een wel thuis en fijne feestdagen voor een ieder en tot ziens 
op 20 januari 2020. 
 
 
Wsr 16-12-2019  
 
 
 
 
 
 


